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30 maja 2016 r. w auli Państwowej Wyższej Szkoły Zawodowej w Gorzowie Wielkopolskim odbyło się Walne
Zgromadzenie Sprawozdawczo-Wyborcze Członków Zachodniej Izby Przemysłowo-Handlowej. W wydarzeniu
uczestniczył Jan Rydzanicz, Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska w Gorzowie Wielkopolskim.

Gościem członków Izby był Wiceprezes Rady Ministrów i Minister Rozwoju Mateusz Morawiecki.

Tegoroczne sprawozdawcze zgromadzenie członków Zachodniej Izby Przemysłowo-Handlowej było zarazem,
z racji wygasającej właśnie kadencji obecnych władz, również podsumowaniem ostatniego czterolecia oraz
wyboru delegatów do organów Izby na lata 2016-2020.

Po wysłuchaniu sprawozdań złożonych przez organy Izby uczestnicy udzielili absolutorium władzom oraz
dokonali wyboru delegatów na kolejną czteroletnią kadencję.

Podczas walnego zgromadzenia uczestnicy mieli również okazję zapoznać się z aktualną sytuacją gospodarczą
województwa lubuskiego. Prezentację na temat najnowszych danych statystycznych przedstawił Dyrektor
Urzędu Statystycznego w Zielonej Górze Roman Fedak.

Bezpośrednio po zakończeniu obrad z uczestnikami walnego zgromadzenia spotkał się Wiceprezes Rady Ministrów i Minister Rozwoju Mateusz Morawiecki, który w swoim przemówieniu
zaprezentował główne założenia dotyczące Planu na rzecz Odpowiedzialnego Rozwoju.

Wicepremier Mateusz Morawiecki podkreślił, że zależy mu na tym, aby poznać główne wyzwania, jakie występują w gospodarce w województwie lubuskim, co pozwoli dostosować niektóre
elementy planu do potrzeb gospodarczych regionu. Wicepremier podkreślał również, że chciałby, aby Ziemia Lubuska była gościnną bramą na zachód, przyciągającą kapitał i ludzi, jako
znacząca część polskiej gospodarki.
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